

Management Buy Out Fair-Med Healthcare

(English version below)

- Chief Executive Officer Oren Weininger übernimmt Führung der Fair-Med Healthcare AG zur Sicherstellung der Kontinuität in der Unternehmensführung
- Gezielte Wachstumsstrategie und optimierte Marktausrichtung

Die Schweizer Fair-Med Healthcare AG hat ein Management Buy Out durchgeführt und dadurch ihre Eigentumsstruktur deutlich vereinfacht. Der langjährige Chief Executive Officer Oren Weininger übernimmt die Beteiligungen aller Investoren, um die Kontinuität in der Unternehmensführung sicherzustellen.

Seit 2014 hat er die Generikafirma einer umfangreichen Restrukturierung mit Performance Measurement, Geschäftsprozess-optimierung und konsequenterer Strategieplanung unterzogen. Durch diese Unternehmensübernahme kann die Unternehmensgruppe ihre erfolgreiche Wachstumsstrategie für die Medikamenten-Brands Fair-Med Healthcare und Eris Pharma in Zukunft noch gezielter vorantreiben.

Der Firmensitz in Zug ist ein deutliches Bekenntnis zum Schweizer Wirtschaftsumfeld mit hervorragender Infrastruktur für globale Wettbewerbsfähigkeit: im internationalen Vertrieb ein wichtiges Qualitätsmerkmal.

Insgesamt bietet Fair-Med Healthcare in Deutschland, dem Referenzland im europäischen Pharmamarkt, derzeit über 20 Produkte mit knapp 50 Zulassungen in neun Indikationsgruppen an.

Zudem verkauft Fair-Med Healthcare gegenwärtig in Großbritannien, den Niederlanden, den skandinavischen Ländern, Italien, Polen und Portugal und wächst darüber hinaus, gesteuert von der australischen Niederlassung, im Nahen Osten und Nordafrika.

Oren Weininger: „Wir versprechen eine optimierte Marktausrichtung bezüglich Arzneimittel-Versorgung, Ausbau der Rabattverträge und noch individuellere Angebote für Apothekenmarkenkonzepte. Momentan prüfen wir auch Beteiligungen, deren Investmentfokus unsere Wachstumsstrategien durch weitere Innovationskraft stärkt.“

FAIRMED®
Healthcare Group
Switzerland

Fair-Med Healthcare AG
Grafenauweg 10
CH-6301 Zug

T +41 41 555902-0
F +41 41 555902-9
info@fair-med.com

CEO
Oren Weininger M.D.

CHF-Konto 273-129457.01H
CH 64 0027 3273 1294 5701 H
UBSWCHZH80A

EUR-Konto 273-129457.60P
CH16 0027 3273 1294 5760 P

UID CHE-298.200.380

fair-med.com

Fair-Med Healthcare Management Buy-Out

- Chief Executive Officer Oren Weininger takes over
- Continuity of management ensured
- Targeted growth strategy and optimised market orientation

The Swiss company Fair-Med Healthcare AG has simplified its ownership structure significantly through a management buy-out. Long-standing Chief Executive Officer Oren Weininger assumes all investor shareholdings in order to safeguard continuity of the management of the company.

Since 2004, he has subjected the generics company to extensive restructuring with performance measurement, business process optimisation and more consistent strategy planning. The management buy-out will allow the group to push ahead its successful growth strategy for the drug brands Fair-Med Healthcare and Eris Pharma even more effectively.

The headquarters in Zug express a clear commitment to the Swiss economic environment with an excellent infrastructure for global competitiveness – an important prerequisite for international sales.

Fair-Med Healthcare currently offers over 20 products with almost 50 marketing authorisations in nine indication groups in Germany, the reference country in the important European pharmaceuticals market.

Fair-Med Healthcare moreover also sells in Great Britain, the Netherlands, the Scandinavian countries, Italy, Poland and Portugal, with further expansion in the Middle East and North Africa controlled from the Australian branch.

Oren Weininger: “We promise optimised market orientation with regard to the supply of pharmaceutical products, development of rebate contracts and even more individual offers for pharmacy brand concepts. We are currently also reviewing participations with an investment focus able to strengthen our growth strategies through further innovative capacity.”

Further information can be found at
www.fair-med.com/newsroom

Agency What About Now Berlin, Andreas Schöpf
as@whataboutnow.de Phone +49 30 60950929